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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:1295 Myndigheternas informationssäkerhet

Nyligen slog företrädare för Riksrevisionen fast att myndigheternas arbete med 
informationssäkerhet är undermåligt. Brister i informationssäkerheten kan få 
allvarliga konsekvenser. 

På infrastrukturområdet är digitala informationssystem extra viktiga. Vi har 
tyvärr fått erfara konsekvenserna när system fallerar, både gällande flyg- och 
tågtrafiken. Den 19 maj stod flygtrafiken över Stockholm still under ett par 
timmar, vilket fick stora konsekvenser för passagerarna. Samtidigt gick det inte 
att boka tågbiljetter hos SJ. De här två händelserna skapade en påfrestande 
situation. 

Bristande arbete med informationssäkerhet kan utnyttjas av exempelvis 
främmande makt. Det är därför extra viktigt att ta Riksrevisionens varning på 
allvar. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Vilka åtgärder ämnar statsrådet vidta för att förbättra arbetet med 
informationssäkerhet hos de myndigheter som står under statsrådets ansvar?  

………………………………………

Edward Riedl (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-29
Besvaras senast
2016-06-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


